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Σχόλιο Διεθνών Χρηματιστηριακών Αγορών: Μικτά πρόσημα 

για τους αμερικάνικους χρηματιστηριακούς δείκτες κατά την χθεσινή 

συνεδρίαση, με τον Dow Jones να παρουσιάζει απώλειες για τέταρτη 

συνεχόμενη συνεδρίαση, με τις μετοχές τεχνολογίας να συνεχίζουν να 

να σημειώνουν απώλειες. Ο Dow Jones με μικρές απώλειες 0,06% 

έκλεισε στις 24.448,69 μονάδες, ο δείκτης Nasdaq υποχώρησε κατά 

0,25% στις 7.128,60 μονάδες, ενώ ο S&P 500 ενισχύθηκε οριακά 

0,01% στις 2.670,29 μονάδες. 

Η αγορά βλέποντας το αμερικάνικο 10-ετές ομόλογο να πλησιάζει σε 

απόδοση το 3% , καθώς οι πληθωριστικές προσδοκίες επανέρχονται , 

αρχίζει και πάλι να νιώθει λίγο άβολα στην προσπάθεια να αποτιμήσει 

την πιθανή νέα κατάσταση.  

Η τρέχουσα εβδομάδα είναι γεμάτη από εταιρικές οικονομικές 

ανακοινώσεις με αρκετές εταιρίες τεχνολογίας, στο πρόγραμμα, ενώ 

μεγάλη διόρθωση επήλθε για τις εταιρίες αλουμινίου μετά την 

ανακοίνωση της αμερικάνικης κυβέρνησης ότι δεν θα επιβάλλει άμεσα 

τις κυρώσεις απέναντι στη ρωσική Rusal.   

Βασικοί Δείκτες Χ.Α. 

ΔΕΙΚΤΕΣ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΕΙΚΤΗΣ 838,63 -0,72 

FTSE-LARGE CAP 2162,81 -0,8 

FTSE-MID CAP 1306,54 -0,09 

FTSE BANK 964,83 -0,78 

Μετοχές του FTSE-LARGE CAP με την 

μεγαλύτερη Άνοδο / Πτώση 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

ΜΟΗ 19,00 2,04 

ΕΛΠΕ 8,5 1,19 

ΕΤΕ 0,32 1,07 

ΜΥΤΙΛ 9,86 -3,9 

ΜΠΕΛΑ 15,1 -2,2 

ΕΥΡΩΒ 0,958 -2,04 

Μετοχές του FTSE-LARGE CAP με τη 

μεγαλύτερη Αξία Συναλλαγών 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΑΞΙΑ (εκάτ. €) 

OTE 11,64 7,4 

ΜΥΤΙΛ 9,86 5,1 

ΕΥΡΩΒ 0,958 4,6 

ΕΤΕ 0,32 4,3 

ΑΛΦΑ 2,106 3,7 

Βασικές Διεθνείς 

Χρηματιστηριακές Αγορές 

ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

DOW JONES 30 24448,69 -0,06 

NASDAQ 7128,60 -0,25 

S&P 500 2670,29 0,01 

DAX 12572,39 0,25 

FTSΕ 100 7398,87 0,42 

CAC 40 5438,55 0,48 

NIKKΕI 225 22298,00 0,95 

HANG SENG 30549,00 0,97 

ΩΡΑ         ΧΩΡΑ - ΓΕΓΟΝΟΣ ΠΡΟΒΛΕΨΗ ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΟ 

11.00 Γερμανία Επιχειρηματικές Προσδοκίες 99,5 100,1 

11.00 Γερμανία Δείκτης Επιχειρηματικού Κλίματος 104,7 114,7 

17.00 
ΗΠΑ Εμπιστοσύνη Καταναλωτών 126,0 127,7 

17.00 ΗΠΑ Πωλήσεις Νέων Κατοικιών 625 618 

1 

Εταιρικές Ανακοινώσεις 
-Για σήμερα 24 Απριλίου 2018 οικονομικά αποτελέσματα ανακοινώνει ο ομιλος  Υγεία. 

 -Οι μετοχές της «BRIQ PROPERTIES Α.Ε.Ε.Α.Π.»  είναι διαπραγματεύσιμες στο Χρηματιστήριο Αθηνών χωρίς το μέρισμα χρήσεως 2017, 
€0,035 ανά μετοχή. 

-Ετήσια Τακτική Γενική Συνέλευση θα πραγματοποιήσει η Paperpack την 24η Απριλίου 2018 ημέρα Τρίτη και ώρα 11:00π.μ. στα γραφεία της 
έδρας της εταιρείας στην Κηφισιά Αττικής, επί της οδού Βιλτανιώτη 24. 

 

Διεθνείς Ισοτιμίες / Εμπορεύματα 

ΙΣΟΤΙΜΙΑ/ΕΜΠΟΡΕΥΜΑ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

EUR/USD 1,2203 -0,69 

EUR/GBP 0,8755 -0,24 

GOLD SPOT 1325,30 -0,97 

COMEX SILVER 16,61 -3,22 

ICE WTI CRUDE 68,98 0,85 

NATURAL GAS 2,768 0,04 

US COFFEE 118,58 0,88 

COCOA 2728,00 -0,04 

Επιλεγμένες Διεθνείς Μετοχές 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

ALCOA 51,61 -14,00 

APPLE 164,53 -0,72 

ALIBABA 175,89 -1,80 

DEUTSCHE BANK 14,24 -0,11 

GOLDMAN SACHS 246,28 -2,25 

AMAZON 1515 -0,83 

GOOGLE 1067 -0,51 

FACEBOOK 165,84 -0,26 

TWITTER 31,11 -2,51 

NIKE 66,75 1,00 

EXXON MOBIL 79,23 0,29 

Οικονομικό Ημερολόγιο 

 

Σχόλιο Συνεδρίασης Χρηματιστηρίου Αθηνών: Με απώλειες 

ολοκληρώθηκαν οι συναλλαγές στην ελληνική χρηματιστηριακή αγορά 

με το Γενικό Δείκτη να καταγράφει απώλειες της τάξεως του 0,72% και 

να κλείνει στις 838 μονάδες παρά το γεγονός ότι στο πρώτο μισό της 

συνεδρίασης η αγορά κινήθηκε σε θετικό έδαφος. Αυξημένες απώλειες 

για τον τίτλο της Μυτιληναίου εξαιτίας των αυξημένων πιέσεων στις 

διεθνείς τιμές του αλουμίνιου εξαιτίας των χαλαρότερων μέτρων έναντι 

της ρωσικής εταιρείας αλουμινίου Rusal. Η αξία των συναλλαγών 

παρέμεινε σε χαμηλά επίπεδα προσεγγίζοντας τα € 46 εκατ.. 

Στο ίδιο μοτίβο αναμένετε και σήμερα να κινηθεί η ελληνική 

χρηματιστηριακή αγορά με τις εξελίξεις στον τραπεζικό κλάδο να 

παραμένουν στο επίκεντρο , ενώ και οι εταιρικές εξελίξεις στους 

ομίλους ΕΛΠΕ, ΔΕΗ και Μυτιληναίος συνεχίζουν να συγκεντρώνουν τα 

«φωτά» της αγοράς. 

 

COPYRIGHT © 2012 • ΛΕΩΝ ΔΕΠΟΛΑΣ ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΑΚΗ Α.Ε.Π.Ε.Υ. • ALL RIGHTS RESERVED                                     

Εποπτευόμενη από την Ε.Κ. (Αρ. Αδείας 65/1991) • ΑΡ.Μ.Α.Ε 23524/06/Β/91/09 (Τηρούμενο στο ΥΠ.ΑΝ.) 



ΠΡΩΙΝΟ ΕΝΗΜΕΡΩΤΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ 

24/04/2018 

Ειδησεογραφία - Οικονομικά Γεγονότα 

 
 

Απόσυρση σχεδιαζόμενων μέτρων για παλιά NPLs εξετάζει η ΕΚΤ 
Tο ενδεχόμενο "να βάλει στο ράφι" τα σχέδια που θα ανάγκαζαν τις τράπεζες να βάλουν στην άκρη περισσότερα χρήματα για να αντιμετωπίσουν τα υφιστάμενα μη εξυπηρετούμενα δάνεια εξετάζει η ΕΚΤ, μετά την κριτική που δέχθηκε. 

Οι κατευθυντήριες γραμμές που αναμένονταν έως τον Μάρτιο, είχαν παρουσιαστεί σαν "κλειδί" του σχεδίου της ΕΚΤ να μειώσει τα μη εξυπηρετούμενα δάνεια ύψους 759 δισ. ευρώ, που επιβαρύνουν τις τράπεζες της Ευρωζώνης, ιδιαίτερα στην 
Ελλάδα, την Πορτογαλία και την Ιταλία.  

Η ΕΚΤ τώρα εξετάζει το αν περαιτέρω πολιτικές αναφορικά με τα παλιά μη εξυπηρετούμενα δάνεια είναι απαραίτητες "ανάλογα με την πρόοδο που έχουν έχουν κάνει μεμονωμένα οι τράπεζες" δήλωσε εκπρόσωπος της κεντρικής τράπεζας.  

Πρόσθεσε ότι δεν έχει ληφθεί ακόμη κάποια απόφαση και ακόμη αξιολογούνται τα επόμενα βήματα.  

Πηγές της ΕΚΤ που μίλησαν στο Reuters είπαν πως αν οι κανονισμοί δεν προχωρήσουν, οι αρμόδιες εποπτικές αρχές θα αναζητήσουν τρόπους ώστε να συνεχίσουν να ασκούν πιέσεις στις τράπεζες που αντιμετωπίζουν προβλήματα, 
χρησιμοποιώντας τις υπάρχουσες δυνατότητές τους.  

Το συμβούλιο του SSM θα συζητήσει το θέμα στη συνεδρίασή του τον επόμενο μήνα, με την τελική απόφαση αν αναμένεται τον Ιούνιο, ανέφερε μία από τις πηγές.  

Το να "καθαρίσουν" οι ισολογισμοί των τραπεζών από τα "τοξικά" περιουσιακά στοιχεία που κληρονόμησαν από τη χρηματοπιστωτική κρίση, είναι προϋπόθεση ώστε χώρες όπως η Γερμανία να συμφωνήσουν σε μια κοινή στην Ευρωζώνη 
εξασφάλιση των τραπεζικών καταθέσεων.  

Όμως η ΕΚΤ, συνάντησε αντιδράσεις σε μια σειρά ξεχωριστών κατευθυντήριων γραμμών για δάνεια που θα "κοκκινήσουν" στο μέλλον από πολλά μέλη της Ευρωβουλής, και συγκεκριμένα από την Ιταλία, καθώς και λομπίστες.  

Αυτές οι οδηγίες δίνουν στις τράπεζες περιθώριο επτά ετών για να φροντίσουν για τα νέα κόκκινα δάνεια που έχουν εγγυήσεις και δύο για αυτά που δεν έχουν.  

Το αρχικό σχέδιο της ΕΚΤ προέβλεπε την εφαρμογή παρόμοιων κατευθυντήριων γραμμών στα συσσωρευμένα υπάρχοντα κόκκινα δάνεια, αλλά αυτό τώρα φαίνεται ολοένα και λιγότερο πιθανό, ανέφεραν πηγές της κεντρικής τράπεζας.  

Οι ευρωβουλευτές έχουν αντιδράσει στο να "καταπατήσει" η ΕΚΤ τη δικαιοδοσία τους, υιοθετώντας κανόνες που αφορούν όλες τις τράπεζες, αντί να ασχολείται με μεμονωμένες περιπτώσεις. Capital.gr 

Ε. Μυτιληναίος – Δ. Παπαλεξόπουλος: Ιδού τι πρέπει να γίνει για το κόστος ενέργειας στη βιομηχανία 
Σε μια από τις πιο βαρυσήμαντες παρεμβάσεις που έχει πραγματοποιήσει τα τελευταία χρόνια, η Επιτροπή Ενέργειας του ΣΕΒ παίρνει θέση γύρω από τρία καυτά ζητήματα για το ενεργειακό της βιομηχανίας. Η παρέμβαση αυτή αποκτά ακόμη 
μεγαλύτερη σημασία καθώς υπογράφεται από τους δύο προέδρους της Επιτροπής, που είναι επικεφαλής δύο εκ των μεγαλύτερων βιομηχανικών ομίλων της χώρας. 

Ευάγγελος Μυτιληναίος και Δημήτρης Παπαλεξόπουλος στην επιστολή τους προς τον υπουργό ενέργειας Γ. Σταθάκη, η οποία κοινοποιείται και στον αντιπρόεδρο της κυβέρνησης Γ. Δραγασάκη αλλά και τον επικεφαλής του λειτουργού της 
αγοράς ΛΑΓΗΕ, στέκονται σε τρία κυρίαρχα ζητήματα που απασχολούν σήμερα την ενεργοβόρο βιομηχανία, επηρεάζουν την ανταγωνιστικότητά της και δημιουργούν μείζον ζήτημα ρισκάροντας τη διεθνή παρουσία των ελληνικών βιομηχανιών 
στο διεθνή ανταγωνιστικό στίβο. 

Τι λένε Ε. Μυτιληναίος και Δ. Παπαλεξόπουλος στην επιστολή τους; Αναφέρονται σε στρεβλώσεις που αφορούν στην αντιστάθμιση του κόστους των έμμεσων εκπομπών, στην ανάγκη πλήρους και άμεσης εφαρμογής των κατευθυντήριων 
γραμμών και στον κίνδυνο που δημιουργείται εξαιτίας της χρέωσης προμηθευτή.  

Η αντιστάθμιση 

Ενδεικτική της σημασίας των προβλημάτων αυτών για τη βιομηχανία είναι ότι μόνο από τις στρεβλώσεις στο ζήτημα της αντιστάθμισης προκαλείται πρόσθετη επιβάρυνση άνω των 50 εκ. ευρώ.  

Τι είναι όμως η αντιστάθμιση; 

Είναι γνωστό ότι το κόστος των εκπομπών διοξειδίου του άνθρακα αυξάνει το κόστος ενέργειας και δημιουργεί σημαντικό κίνδυνο για τη λεγόμενη "διαρροή άνθρακα”, δηλαδή τη μετανάστευση εκτός Ευρώπης βιομηχανιών, των οποίων έχει 
μειωθεί η ανταγωνιστικότητα εξαιτίας ακριβώς ακριβών δικαιωμάτων εκπομπής CO2. Η αντιστάθμιση είναι ένας μηχανισμός που έχει θεσπιστεί προκειμένου να αποζημιωθεί για το κόστος αυτό η βιομηχανία και να περιοριστεί ο κίνδυνος της 
"διαρροής του άνθρακα”.  

Στην επιστολή τους οι δύο πρόεδροι της Επιτροπής Βιομηχανίας του ΣΕΒ επισημαίνουν μια σημαντική στρέβλωση καθώς η αποζημίωση που λαμβάνει η βιομηχανία υπολογίζεται με βάση τη μέση τιμή των δικαιωμάτων ρύπων της προηγούμενης 
χρονιάς, ενώ αντίθετα η ΔΕΗ στα τιμολόγιά της χρεώνει το κόστος των ρύπων του προηγούμενου μήνα. Αυτό πρακτικά συνεπάγεται ένα τεράστιο χάσμα αφού η τιμή του 2017 ήταν 5,7 ευρώ ο τόνος όταν από τα τέλη Φεβρουαρίου μέχρι σήμερα 
οι τιμές κυμαίνονται στα επίπεδα των 13 έως 14 ευρώ ο τόνος.  

Όταν μιλάμε για βιομηχανίες που το κόστος ενέργειας αποτελεί το 40% του κόστουςγίνεται αντιληπτό ότι το πρόβλημα είναι μεγάλο. Όταν αυτές οι βιομηχανίες ανταγωνίζονται εταιρείες από την Κίνα που δεν επιβαρύνονται καθόλου με κόστη 
ρύπων τότε το πρόβλημα μεγεθύνεται ακόμη περισσότερο.  

Για το θέμα της αντιστάθμισης, Ε. Μυτιληναίος και Δ. Παπαλεξόπουλος καλούν το υπουργείο σε συνεργασία με το ΛΑΓΗΕ να προχωρήσουν άμεσα στη λήψη μέτρων εξαντλώντας όλες τις δυνατότητες που παρέχει η ενωσιακή και εθνική 
νομοθεσία για την επιτακτική αντιμετώπιση του θέματος. 

Κατευθυντήριες γραμμές 

Η πολιτική της ΕΕ για την στήριξη της βιομηχανίας δεν εξαντλείται μόνο στην αντιστάθμιση του κόστους των ρύπων. Από το 2014 η Επιτροπή Ενέργειας του ΣΕΒ έχει πολλάκις θέσει το ζήτημα της αναγκαιότητας πλήρους και αποτελεσματικής 
εφαρμογής των Κατευθυντήριων Γραμμών για τις Κρατικές Ενισχύσεις, στους τομείς της Ενέργειας και του Περιβάλλοντος, 2014 καθώς και της επιβεβλημένης συνεργασίας με την ΕΕ για την εκπόνηση και έγκριση ενός συμβατού σχεδίου 
προσαρμογής σε αυτές, το οποίο θα επιτρέπει την αντιμετώπιση της εγχώριας ενεργοβόρου βιομηχανίας με τους ίδιους όρους με αυτούς της πλειοψηφίας των Ευρωπαίων ανταγωνιστών της.  

Στην επιστολή οι δύο πρόεδροι του ΣΕΒ κρούουν τον κώδωνα του κινδύνου καθώς ελλοχεύει ο ο καταλυτικός κίνδυνος να βρεθεί η ελληνική βιομηχανία εκτεθειμένη λόγω καθυστερημένης εφαρμογής του σχεδίου προσαρμογής, ιδίως εφόσον 
παρέλθουν οι προβλεπόμενες προθεσμίες. Ζητούν άμεση επίσημη ενημέρωση για το θέμα και δηλώνουν διατεθειμένοι να συνδράμουν στο έργο του ΥΠΕΝ με σκοπό την επίσπευση της διαδικασίας έγκρισης και υλοποίησης του σχεδίου 
προσαρμογής. 

Τι αλλάζει ο Σταθάκης στο νομοσχέδιο για τους λιγνίτες 
 Την πρόταση των ενεργειακών δήμων της χώρας για ενίσχυση των εσόδων τους από τις δημοπρασίες δικαιωμάτων εκπομπών ρύπων, μελετά η κυβέρνηση, σύμφωνα με τα όσα ανέφερε ο υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας κ. Γιώργος 
Σταθάκης, κλείνοντας χθες το βράδυ τη συζήτηση στην αρμόδια επιτροπή της Βουλής, σχετικά με το νομοσχέδιο για την αποεπένδυση του λιγνιτικού δυναμικού της ΔΕΗ. 

Σήμερα από το σύνολο των εσόδων από τη δημοπράτηση δικαιωμάτων εκπομπών, το 60% με 70%, όπως είπε ο κ. Σταθάκης, ενισχύει τον ΕΛΑΠΕ, δηλαδή τον Ειδικό Λογαριασμό για την ενίσχυση των ΑΠΕ (Ανανεώσιμες Πηγές Ενέργειας). 

Η κυβέρνηση αναζητά μια δεύτερη πηγή στήριξης της τοπικής κοινωνίας, καθώς με τις προωθούμενες ρυθμίσεις ο τρόπος υπολογισμού του «Τοπικού Πόρου Ανάπτυξης» αλλάζει και μειώνεται. Καταργείται το  λιγνιτόσημο (προέκυπτε από το 
0,5% του τζίρου της ΔΕΗ) και αντικαθίσταται με ένα ειδικό τέλος δικαιωμάτων λιγνίτη (1,2 ευρώ ανά MWh παραγόμενης ηλεκτρικής ενέργειας από λιγνίτη).  Οι τοπικοί φορείς εκτιμούν ότι αυτό θα οδηγήσει σε συρρίκνωση των εσόδων τους κατά 
25%, αν και ο κ. Σταθάκης υποστήριξε χθες ότι, οι  προβλέψεις του σχεδίου νόμου, σύμφωνα με τους υπολογισμούς του υπουργείου είναι ισοδύναμες με τα ισχύοντα σήμερα. 

Σχετικά με το θέμα των αδειοδοτήσεων των λιγνιτικών μονάδων της ΔΕΗ που βρίσκονται σε εκκρεμότητα, ο υπουργός επεσήμανε ότι η κυβέρνηση σχεδιάζει να ολοκληρώσει την  περιβαλλοντική αδειοδότησή τους παράλληλα με το διαγωνισμό, 
ώστε όταν ολοκληρωθεί οι επενδυτές να έχουν όλα τα απαραίτητα …χαρτιά στα χέρια τους. 

Επίσης, ο κ. Σταθάκης ανέφερε σαφώς ότι θα υπάρξει αλλαγή στο άρθρο 2, παρ. 2 του νομοσχεδίου ώστε να προστεθεί ρητή διατύπωση που θα διασφαλίζει την παροχή των τηλεθερμάνσεων. 

Σχετικά με τα εργασιακά, υπογράμμισε ότι για τους εργαζόμενους που θα περάσουν στους ιδιώτες θα ισχύουν οι προβλέψεις της Συλλογικής Σύμβασης Εργασίας, η οποία αναμένεται να υπογραφεί άμεσα μεταξύ της Διοίκησης της ΔΕΗ και της 
ΓΕΝΟΠ. Σημείωσε ωστόσο ότι ο Εσωτερικός Κανονισμός της επιχείρησης δεν μπορεί να ισχύσει. Όσον αφορά στην εξασφάλιση των εργαζομένων που θα περάσουν στους νέους ιδιόκτητες πέραν της προβλεπόμενης εξαετίας, ο κ. Σταθάκης 
τόνισε ότι δεν μπορεί να προβλεφθεί κάτι διαφορετικό από τον νομοθέτη.tovima.gr 

Lamda: «Mάλλον του χρόνου θα δείχνουμε εικόνες των εργασιών στο Ελληνικό» 
«Mε χαμηλό κίνδυνο πλέον να χαρακτηριστώ …αιθεροβάμων, μάλλον του χρόνου θα δείχνουμε εικόνες των εργασιών στο Ελληνικό και όχι μόνο εικόνες της εγκατάλειψης, όπως δείχναμε τα τελευταία χρόνια». 

Αυτό δήλωσε χθές από το βήμα του συνεδρίου του ΣΕΒ ο διευθύνων σύμβουλος της Lamda Development κ. Οδυσσέας Αθανασίου, παρουσιάζοντας τη μεγάλη επένδυση, συνολικού ύψους 8 δισ. ευρώ, στην έκταση του πρώην αεροδρομίου του Ελληνικού. «Ένα πράγμα, πολύ σημαντικό, 
που έχει αλλάξει την τελευταία εξαετία- από τότε που η Lamda Development, εν έτει 2012, ξεκίνησε να ασχολείται με τη διαγωνιστική διαδικασία του ΤΑΙΠΕΔ- είναι ότι το όραμα μιας εταιρείας έχει γίνει πλέον όραμα των περισσοτέρων». 

Υπενθυμίζεται εδώ ότι το έργο προκηρύχθηκε το Δεκέμβριο του 2011 (δέκα χρόνια μετά το κλείσιμο του αεροδρομίου), το Δεκέμβριο του 2014 προκηρύχθηκε το επενδυτικό σχήμα της Lamda Development ως προτιμητέος επενδυτής από το Ταμείο Αξιοποίησης της Ιδιωτικής Περιουσίας του 
Δημοσίου «για να φτάσουμε τελικά σε ένα πολύ σημαντικό σταυροδρόμι τον περασμένο Μάρτιο με την ψήφιση του σχετικού Προεδρικού Διατάγματος», όπως ανέφερε ο διευθύνων σύμβουλος της Lamda. 

Πέραν των ισχυρών επενδυτικών ονομάτων που συμμετέχουν στο σχήμα πίσω από την επένδυση, ο κ. Αθανασίου χαρακτήρισε μεγάλη ευκαιρία το γεγονός ότι, με όχημα των επένδυση του Ελληνικού, θα έρθουν εταιρείες- κολοσσοί, οι οποίες θα συνεργαστούν με ελληνικές εταιρείες, θα 
υπάρξει μεταφορά τεχνογνωσίας από το εξωτερικό αλλά και πλουραλισμός νοοτροπίας. 

Η επένδυση 

Αναφερόμενος στα έργα της πρώτης πενταετίας- δεδομένου ότι η επένδυση για την αξιοποίηση των 6.200 στρεμμάτων θα γίνει σταδιακά σε βάθος χρόνου- ο κ. Αθανασίου ανέφερε ότι θα προηγηθούν η ανάπτυξη της παραλιακής ζώνης, με τουριστικές και εμπορικές αναπτύξεις, οι 
ξενοδοχειακές εγκαταστάσεις πάνω από τον Αγιο Κοσμά, ο οικιστικός Πύργος, η δημιουργία της αναβαθμισμένης παραλίας 1,5 χιλιομέτρων και παραπλεύρως το ενυδρείο -ένα από τα μεγαλύτερα στην Ευρώπη-, το μεγαλύτερο εμπορικό κέντρο στην Ελλάδα αλλά και το Μητροπολιτικό 
πάρκο. «Το μέγεθος της ανάπτυξης είναι πολύ μεγάλο, η έκταση είναι τρείς φορές όσο το Μονακό και από περιβαλλοντικής άποψης, το Μητροπολιτικό πάρκο είναι 20 φορές ο Εθνικός κήπος. Υπάρχει μία τεράστια διαφορετικότητα και ποικιλομορφία ως προς τις επενδύσεις που θα γίνουν, με 
υποδομές σε διαχείριση απορριμμάτων,  υδάτων, στον τεχνολογικό τομέα, τον ιατρικό κλάδο, σε εκπαιδευτικά κέντρα, σε τουριστικές εγκαταστάσεις κ.α.. Θεωρούμε ότι μπορούμε να δημιουργήσουμε έναν νέο προορισμό στην Αθήνα για πολλές και διαφορετικές δραστηριότητες, είτε αυτές 
έχουν να κάνουν με τον εκπαιδευτικό τομέα, π.χ. τις φιλοσοφικές σπουδές, την ιστορία και τον πολιτισμός, με τον ιατρικό τουρισμό κ.τ.λ.. 

Ένα από μείον του τουριστικού μας πακέτου είναι η εποχικότητά του και εκτιμάμε ότι αυτή η επένδυση μπορεί να γίνει αφορμή για να αναστραφεί αυτό. Μόλις πριν από λίγα χρόνια οι τουρίστες στην Αθήνα ήταν κοντά στα 2,5 εκατομμύρια και τώρα έχουν φθάσει τα 5 εκατομμύρια και η 
συγκεκριμένη επένδυση μπορεί να φέρει περισσότερο τουρισμό υψηλών εισοδηματικών κριτηρίων και άρα περισσότερα οφέλη».   

Στα διδάγματα από την πορεία της τελευταίας εξαετίας και την εμπειρία του Ελληνικού ο κ. Αθανασίου ανέφερε, ως προς τον πρώτο άξονα, την ίδια τη διαγωνιστική διαδικασία  ότι θα πρέπει να διέπεται από ένα ξεκάθαρο και σταθερό θεσμικό πλαίσιο, δεδομένου ότι οι αναβολές δεν τονώνουν 
την αξιοπιστία μιας χώρας, επιπλέον ότι δεν χρειάζεται να …ανακαλύπτουμε κάθε φορά τον τροχό, ενώ η προσέγγιση των συζητήσεων θα πρέπει να γίνεται με αμοιβαία οφέλη και οι στόχοι να είναι εφικτοί και όχι ουτοπικοί. «Η αξιοπιστία δεν είναι αφηρημένη έννοια και είναι πολύ σημαντική 
παράμετρος για τους διεθνείς επενδυτές», ανέφερε χαρακτηριστικά. 

Για τη φάση της υλοποίησης, θα πρέπει να υπάρχει ισχυρή πολιτική βούληση, να γίνουν εκτεταμένες συναντήσεις με όλους τους φορείς, επιπλέον, αυτοί που συμμετέχουν στις διαδικασίες, να έχουν τη δυνατότητα να λαμβάνουν αποφάσεις, να υπάρχει σεβασμός στις ημερομηνίες που έχουν 
συμφωνηθεί- σημείο στο οποίο θα πρέπει να γίνουν ορισμένα βήματα παραπάνω. «Θα πρέπει να υπάρχει ευελιξία και αμοιβαία θέληση να προχωρήσουν τα πράγματα: Στην Ελλάδα έχουμε πολλή φαιά ουσία, την οποία, ωστόσο, δυστυχώς δεν καταναλώνουμε στο πώς μπορεί να γίνει κάτι, 
αλλά στο πώς δεν μπορεί να γίνει...», επεσήμανε ο κ. Αθανασίου. newmoney.gr 

ΧΑ: Πράσινο φως στη εισαγωγή 90.000 ομολογιών της Coral 
H Επιτροπή Εισαγωγών και Λειτουργίας Αγορών του Χρηματιστηρίου Αθηνών, κατά τη σημερινή της συνεδρίαση, ενέκρινε την εισαγωγή προς διαπραγμάτευση στην Κατηγορία Τίτλων Σταθερού Εισοδήματος της Οργανωμένης Αγοράς του 
Χρηματιστηρίου Αθηνών έως 90.000 κοινών ονομαστικών ομολογιών, οι οποίες θα προκύψουν από την έκδοση Κοινού Ομολογιακού Δανείου έως €90.000.000 της εταιρίας «CORAL ΑΝΩΝΥΜΟΣ ΕΤΑΙΡΕΙΑ ΠΕΤΡΕΛΑΙΟΕΙΔΩΝ ΚΑΙ ΧΗΜΙΚΩΝ 
ΠΡΟΪΟΝΤΩΝ», υπό την αίρεση έγκρισης του Ενημερωτικού Δελτίου από την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς και επιτυχούς ολοκλήρωσης της δημόσιας προσφοράς των ομολογιών της, σύμφωνα με τους όρους που ειδικότερα θα γνωστοποιηθούν από 
τον Εκδότη. 

Επιπλέον, ενέκρινε την ένταξη προς διαπραγμάτευση των 10.005.765 νέων κοινών ονομαστικών μετοχών της εταιρίας «ΦΟΥΝΤΛΙΝΚ Α.Ε.»(ISIN:GRS510003015), σε συνέχεια της αύξησης του μετοχικού της κεφαλαίου με καταβολή μετρητών, με 
δικαίωμα προτίμησης υπέρ των παλαιών μετόχων, την Πέμπτη 26 Απριλίου 2018. 

Alphabet (Google): Καλύτερα των εκτιμήσεων τα αποτελέσματα 
Άλμα σημείωσαν το τελευταίο τρίμηνο τα κέρδη της Alphabet, της μητρικής της Google, ξεπερνώντας τις εκτιμήσεις των αναλυτών, όπως μεταδίδουν ξένα ειδησεογραφικά πρακτορεία. 

Ειδικότερα, ο κολοσσός της τεχνολογίας ανακοίνωσε κέρδη 9,4 δισ. δολ. για το πρώτο τρίμηνο ή 13,33 δολ. ανά μετοχή από 5,43 δισ. δολ. ή 7,73 δολ. ανά μετοχή ένα χρόνο νωρίτερα. 

Η εταιρεία ανακοίνωσε κέρδη 3,03 δισ. δολ. από επενδύσεις που κατέχει και πρέπει πλέον να εμφανίζονται στις οικονομικές της καταστάσεις. Χωρίς να περιλαμβάνονται οι επενδύσεις αυτές η Alphabet κατέγραψε κέρδη 9,93 δολ. ανά μετοχή. 

Τα έσοδα ανήλθαν σε 31,15 δισ. δολ. από 24,75 δισ. δολ. το αντίστοιχο περυσινό διάστημα. Τα έξοδα απόκτησης κυκλοφορίας (traffic acquisition costs) ήταν 6,29 δισ. δολ. 

Οι μέσες εκτιμήσεις των αναλυτών περίμεναν τα κέρδη να διαμορφωθούν στα 9,28 δολ. ανά μετοχή με έσοδα 24,26 δισ. δολ. χωρίς να περιλαμβάνονται τα έξοδα απόκτησης κυκλοφορίας. 

Για το επόμενο τρίμηνο οι αναλυτές περιμένουν τα κέρδη της εταιρείας να διαμορφωθούν στα 9,90 δολ. ανά μετοχή με έσοδα της τάξης των 25,25 δισ. δολ. 

Ο τίτλος της Alphabet σημειώνει μικρά κέρδη 0,3% στις ηλεκτρονικές συναλλαγές μετά την ανακοίνωση των αποτελεσμάτων.capital.gr 
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